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Írásbeli kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7. cikk(2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI.törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló
46/1994. (IX. 30.) OGY határozat 91 .§-ára hivatkozva írásbeli kérdést kívánok benyújtani Balog
Zoltán Emberi Erőforrás miniszterhez

„Nem biztonságosak a biztonsági őrök?”
címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

Több helyről is érkezett jelzés felém, hogy új rendszert kívánnak bevezetni a biztonsági é s
vagyonőrök tekintetében. A jelenleg biztonsági őrként dolgozó embereknek, akik rendelkeznek
vizsgával, most egy újabb, fizetős vizsgát is tenniük kell . Azzal a kiegészítéssel, hogy az eddigi
vizsgát nem fogadják el és addig, amíg az új vizsgát le nem teszik, nem adnak a kamarai tagságró l
igazolás.
Ezek az emberek nem a társadalmunk leggazdagabb rétegéb ő l valók. Gyakran csak minimálbérre
vannak bejelentve, pedig munkakörüket tekintve a FEOR 5254 szakmunkások .

Tisztelt Miniszter Úr!

Miért kell új vizsgát tenniük a biztonsági őröknek? Ez a vizsga mennyi embert érint és mennyib e
kerül? Mi értelme van egy újabb teherrel súlytani egy olyan munkás réteget, amelyik amúgy, sinc s
könnyű helyzetben?

Várom megtisztelő válaszát.

Budapest, 2013 . február Á C3 .
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